
Jegyzőkönyv
A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 

2016. november 10-i rendkívüli, 
NYÍLT üléséről 

Az ülés helye: Budaörsi Polgármesteri Hivatal II. emelet nagyterem (2040 Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen voltak: dr. Bakó Krisztina elnök, Becz György, Császárné Kollár Tímea, Löfler
Dávid, Simándi Szelim, Stift Nándor képviselők, Papp Ilona és Spányik József nem
képviselő bizottsági tagok.

Igazoltan távol volt: dr. Czuczor Gergely nem képviselő bizottsági tag.

Jelen voltak továbbá: Biró Gyula alpolgármester, dr. Molnár Gábor képviselő, Vágó
Csaba kabinetvezető, Erdős Károlyné jegyzői irodavezető, Lőrincz Mihály műszaki
ügyosztályvezető, Karsainé Kovács Judit köznevelési és  közoktatás osztályvezető,
Zsák  András  közművelődési  és  sport  ügyintéző,  Géczy-Gaál  Szilvia  kulturális
ügyintéző, dr. varga Nikoletta és dr. Süveges Zsófia törvényességi ellenőrök.

Meghívottak,  érdeklődők:  Simon Erika,  Németi  Lajos és Fogarasi  Lajos pályázók,
Primanima és a MOME képviseletében: Patrovits Tamás és Majoros Edit, a Leopold
Mozart Zeneiskola képviseletében: dr. Madarászné dr. Losonczi Katalin igazgató.   

Jegyzőkönyvvezető: Biró Ágnes  

dr. Bakó Krisztina elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottság ülésén! Megállapítja, hogy a Bizottság 9 tagja közül 7 tag
jelen van – dr. Czuczor Gergely betegsége okán nem tud a Bizottság munkájában
részt  venni,  illetve  Császárné  Kollár  Tímea  pár  percet  késik  –  a  Bizottság
határozatképes, az ülést 1312 órakor megnyitja. 

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek  felkérte  Stift  Nándor  képviselő  tagot,  aki  jelezte,  hogy
vállalja a feladatot.  

A Bizottság 7 egyhangú igen szavazattal támogatta, hogy Stift Nándor képviselő tag
legyen a mai ülés jegyzőkönyvének aláírója.  

Napirendhez:

dr. Bakó Krisztina elnök:  javasolja napirendre venni  7.) Liver 3 És… FC Budaörs
Herman  Ottó  Általános  Iskola  területén  lévő  sportpálya  lefedéshez  TAO  önrész
biztosítása c. előterjesztést, amely sürgősségiként érkezett.

Miután egyéb javaslat, észrevétel a napirendhez nem érkezett, szavazásra teszi fel a
napirendre  vételre  vonatkozó  javaslatot,  melyet  a  Bizottság  7  egyhangú  igen
szavazattal elfogadott.
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A Bizottság  a  meghívó  szerinti  napirendjét,  az  elfogadott  módosítással  együtt  7
egyhangú igen szavazattal elfogadta.

104/2016. (XI.10.) KMISB sz. határozat

Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága úgy dönt, hogy Stift Nándor képviselő tagot választja
meg, a jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának.  

B.
Napirend:
Nyílt ülés:

Testületi hatáskör: 

1.) A Jókai Mór Művelődési Központ intézményvezetői pályázatának elbírálása 
2.) Az ARAMIS SE és BSC 1927 Futball Kft. kiegészítő támogatási kérelme
3.)  Óvodai  álláshelyek  meghatározása,  a  2016.  évben  engedélyezett  változások

beépítésével, valamint a hatályos jogszabályok figyelembevételével
4.) Javaslat a Fit’s’kool Oktatási Egyesülettel  kötött Együttműködési Megállapodás

módosítására
5.)  Együttműködési  Megállapodás  meghosszabbítása  a  Törökbálinton  működő

Izgiland Játszóházzal
6.) Pályázati kiírás nélküli kinevezés – a Kesjár Csaba Általános Iskola feladatellátási

helyen – takarítói munkakörben történő alkalmazásához
7.) Liver 3 És… FC Budaörs Herman Ottó Általános Iskola területén lévő sportpálya

lefedéshez TAO önrész biztosítása  

Napirend előtti hozzászólás:

dr. Bakó Krisztina elnök: tájékoztatása szerint két napirend előtti megszólalásra fog
most  sor  kerülni.  Az  egyik,  a  Primanima  szervezői  szeretnék  tájékoztatni  a
Bizottságot az eseményről, másodikként a zeneiskola igazgatónőjét hallgatnák meg.

A Bizottság minden jelenlévő tagja egyetértett azzal, hogy Patroivts Tamás és Máté
Orsolya  a  Primanima  szervezői,  továbbá  dr.  Madarászné  dr.  Losonczi  Katalin  a
Zeneiskola Igazgatója röviden elmondhassák tájékoztatójukat.

Császárné Kollár Tímea képviselő asszony megérkezett, a Bizottság létszáma: 8 fő. 

Patrovits  Tamás  (Primanima):  a  Primanima  lezajlott  és  erről  a  nemzetközi
fesztiválról szeretne szólni, ami most ötödik alkalommal lezárult. 18 országból jöttek
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el,  ami  még  nem  volt  soha,  tehát  valóban  nemzetközi  esemény  lett.  Érkeztek
Olaszországból,  Japánból,  Kínából,  az  Egyesült  Államokból,  Angliából,
Oroszországból,  illetve  az  összes  környező  országból.  Valóban  egy  nemzetközi
filmfesztivál lett,  80 szállóvendég volt itt  Budaörsön és először fordult elő, hogy a
szállóvendégeket egy helyett, további három szálláshelyen kellett elhelyezniük, ami
kicsi logisztikai nehézséget okozott számukra. Az is először fordult elő, hogy három
helyszínük volt  a  JMMK, az  új  postaépületnél  és  a  Zichy-majorban.  A Művészeti
Egyetemmel együttműködve, ami a város hosszú távú koncepciójában is szerepel,
helyt adtak a Visegrád Animation Forum nevű rendezvénynek, ami szintén először
volt.  Ennek eredetileg a MOME volt  a szervezője és átvették tőlük. A Fesztivál 4
napból állt. Lerakott az asztalokra a képviselőknek egy-egy katalógust, amiben főleg
a vége felé lehet látni – a 240. oldal körül – hogy ez a rendezvény már olyan, hogy
30  fő  rendezte  akkor,  amikor  maga  a  Fesztivál  volt,  és  körülbelül  20  önkéntes.
Tulajdonképpen  egy  sporteseményhez  tudná  hasonlítani,  mert  már  gyakorlatilag
ilyenkor a következő évit szervezni kell. Tehát, nem tavasztól kell elkezdeni, hanem
már most külföldi  partnerek várták az időpontokat,  hogy jövőre hogyan lesz, mint
lesz.  Ez  elgondolkodtatta  őket,  hogy hogyan  tudnak  így  működni  a  jövőben.  Ez
kérdéseket vet föl, mert ezen a 4 napon voltak gyerek workshopok, amikor főleg a
város iskoláiból,  óvodáiból  jöttek gyerekcsoportok a foglalkozásokra.  Idén először
fordult elő, hogy nem bírták mindet ellátni, tehát nem volt hely arra, hogy befogadják
őket, mert a 4 napba nem tudták belesűríteni, hogy mindenki részt vegyen. Ilyenné
vált a fesztivál. Ez elgondolkodtatja őket, hogyan lehet továbbmenni.
A fő támogatója a fesztiválnak Budaörs Városa, amire idén 8.3 millió forintot adott,
amihez még majdnem ugyanennyi összeget szereztek ők, a szervezők. Ennek az
összes költségvetése most 15 millió forint volt. Tehát, igyekeznek mindent megtenni,
hogy a bővülés tudjon működni. Kétféle fesztivál van: 1. a magán típusú fesztiválok,
2.  a  városhoz  tartozó  fesztivál.  Ez  a  fesztivál,  ha  jogilag  veszik,  akkor  egy
magánfesztivál,  amit a feleségével találtak ki  és természetesen a város nagylelkű
támogatásával és azzal, hogy mindig, minden évben érdeklődést mutatott ez iránt,
valósult meg. A Zágráb Animációs Fesztivál, például meg a városhoz tartozik és ott 5
évente a szervezést megpályáztatják. Egy ilyen fesztiválnál azt szeretné elültetni a
tisztelt  képviselők  gondolkodásában,  hogy a jövőben jó  volna átgondolni,  hogy a
fesztivál hogyan tud működni, mert ez a 4 nap, számukra nagyon erőteljes és nehéz
megvalósítani  ilyen  kicsi  stábbal.  Ilyenkor  már  nekik  gondolkodniuk  kell,  a  város
költségvetési rendszere pedig egy másik rendszert szab ennek a dolognak, tehát,
jövőre  lehet  igazán  gondolkodni,  például,  hogy  legyen-e  fesztivál.  Egy  ilyen
magánfesztiválnál a város is mondhatja, hogy nem tudja finanszírozni, de ők is tudják
azt  mondani,  hogy  nem  tudják  így  megszervezni.  Félre  ne  értsék,  ez  nem  cél!
Valahogy ő azt szeretné, ha kicsit erről előbb tudnának gondolkodni. Adott esetben,
ha ez egy városi rangra emelkedő fesztivál lenne, akkor tudjanak esetleg 2-3 évre
előre gondolkodni, hogy valóban a város hosszú távú koncepciója között szerepeljen,
mert a szervezés szempontjából nekik ez nagyon fontos lenne, hogy ne legyenek
évről, évre, egy másik dimenzióba kiszolgáltatva ennek. 
Röviden csak annyit szeretett volna mondani, hogy kéri, tanulmányozzák a kiosztott
katalógust,  ami  már  tényleg  egy ilyen könyvszerű füzet.  A vége felé  nagyon sok
információ van a támogatókról – Nemzeti Kulturális Alap, a Média Hatóság, stb. – ami
elég sok és egyre bővül a fesztivál és, ha lehetne erről máskor, beszéljenek, hogy
képes-e ez a város bővíteni ezt a kapacitást vagy mondjanak egy határt, hogy mire
képes a város evvel a fesztivállal kapcsolatban. Most semmi választ nem szeretne,
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csak azt akarta mondani, egy nagyon sikeres rendezvény lett az idén, és hogy ez
folytatódhasson, gondolkozzanak, hogy a jövőben is hogyan lehet majd sikeres!

Máté Orsolya (MOME):  Mindenkit köszönt! Egy hosszabban koncepcióról szeretne
beszélni, amit kinyomtatva el is hoztak és szét is fog osztani. Összefoglalva csak
annyit mondana, hogy a MOME-nak az érdeklődése pont a Primanima kapcsán és a
Budaörsön folyó animációs képzés kapcsán került elő, illetve érdeklődött budaörsi
együttműködés iránt. 2016. áprilisában létrejött egy stratégiai megállapodás a város
és  a  MOME  között,  hogy  a  későbbiekben  felsőoktatási  animációs  képzést  itt  a
MOME  elindítani.  Ezen  túlmenően  mindenféle  egyéb  együttműködést  is,  ún.
klaszteres együttműködést akár vállalkozásokban, pályázatokban is tervez velük. A
Bab térben, a régi posta épületében, ami gyönyörűen fel lett újítva és sikerült nagyon
szépen berendezniük a fesztivál kezdetére, több féle programot szeretnének kínálni
a  közönségnek:  egyrészt  mindenképpen  az  alapja  egy  olyan  oktatási,  képzési
kínálat,  ami  mindenképpen  modern  technológiákhoz  kötött,  szoftverekhez  kötött,
főként  animációs,  de  minden  egyéb  kreatív  tanfolyam,  ami  művészetekhez  és
animációhoz kötött – ez lenne a fő irányuk. Ezt mindenesetre kiegészítené olyan kis
iskolásoknak, diákoknak, fiataloknak szóló workshopok, amik bepillantást engedne
ebbe  az  animációs  világba.  Ez  egyedülálló  Magyarországon!  Ez  is  egy  nagyon
hangsúlyos  céljuk,  hogy  akár  a  helyi  diákokat,  akár  a  szélesebb  közönséget
megszólítani,  ilyen  féle  workshopokkal.  Nagyon  jól  kiegészítené  ezeket  a
tanfolyamokat  esetlegesen  speciális  tanfolyamok,  amik  esetlegesen  máshol  nem
képzett,  kinevelt  fiatal  szakembereknek  hazai,  vagy  nemzetközi  animációs
munkákban részt szerezni és ezt itt a helyszínen mentorálni, támogatni és segíteni.
Ez már a profittermelő része a tevékenységnek. Terveznek még nagyobb szabású
kiállításokat,  ami  nemcsak  a  helyieknek,  hanem  akár  országos  érdeklődésre  is
tarthat számot. Tárgyalnak műgyűjtőkkel, akik nagyon szívesen dolgoznának, illetve
szívesen bocsájtják rendelkezésre a képeiket,  tárgyaikat.  Ilyen nagyobb szabású,
érdekes kiállításokat is terveznek. Most sokkal többet nem mondana, de akit érdekel,
akkor annak szívesen ad a koncepció leírásából. 

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  köszönik  a  tájékoztatást  és  mindenképpen  fontosnak
tartaná, hogy az adott időpillanatban ez napirendként be is kerüljön a Bizottság elé,
mert  akkor  lehetősége lenne a bizottsági  tagoknak arra,  hogy ebbe az  egészbe,
ennél  sokkal  részletesebben  elmélyedjenek  és  olvassanak  hozzá  mindent,  ami
szükséges.  A  Primanimának  ő  maga  egyébként  nagy  rajongója  és  az  egész
koncepciónak,  amit  mindenki  tud.  Köszöni  mind a  kettőjüknek,  hogy itt  voltak és
köszönik a tájékoztatást, köszönik a katalógust!
    
dr. Madarászné dr. Losonczi Katalin a Leopold Mozart Zeneiskola igazgatója: az
egész  ország  figyelme  most  a  közelgő  (holnap)  Márton  napra  irányul.  Röviden
ismertette Szent Márton történetét. A 2000. esztendőben, amikor az Országzászló
átadására került sor, az a megtiszteltetés érte a Zeneiskolát, hogy Márton napra egy
Árpádkori, latin nyelvű vesperást állíthatott össze. Az akkori Testület elfogadta ezt és
támogatta. Ez a kezdeményezés hagyományteremtés céljából indult el és most 17-
szer  fog  a  holnapi  napon  a  Katolikus  Templomban  17.00  órakor  elhangzani.  A
plakátját láthatják a városban több helyen is, meg az önkormányzat épületében. A
10.  előadás  idejére,  2009-ben  ugyancsak  segítséget  kaptak  ahhoz,  hogy  a
csodálatosan  szép  kiadványt  elkészíthették  és  ISBN  számmal  ellátták  –  ez  a
legkomolyabb  nemzetközi  jegyzék  –  és  a  Széchenyi  Könyvtárba  is  elhelyezték.

4



Utóbbit  azzal  a  céllal,  hogy  az  egyetlen  autentikus  és  fennmaradt  zeneileg  ép
kódexből kiírt anyag, amely az Isztanbuli Kódex anyaga, és amelyet Göncz Árpád
hozott  haza.  Tehát,  innen  írták  ki  a  szöveget  és  a  zenei  anyagot.  Ez  most  17.
alkalommal  hatodszor  nem csak  Budaörsön hangzik  el,  hanem még 2008-ban a
Bakonyban,  majd  2010-ben  Békéscsabán,  2011-ben  Esztergomban,  2015-ben
Csákberényben  és  most  az  a  megtiszteltetés  érte  az  iskolát,  hogy  az  országos
ünnepségek keretében a szombathelyi Szent Márton Templomban fogják elénekelni,
pályázat  útján elnyert  támogatásból  13-án.  A kiadvány 150 példányban készült  el
2009-ben,  ebből  65-70  példány  az  önkormányzat  számára,  kvázi  ajándékozható
példányként volt meg, hogy azoknak, akik a városba látogatnak el, egy ilyen jellegű
kiadvánnyal is jelezzék a városban folyó helytiszteletet. Az utolsó kettő példány van
most  itt  és  szeretnék  újra  megjelentetni.  A  19.  oldalon  2000  –től  2009-ig
mindenegyes gyerek, aki ezt megtanulta, szerepel. Mindenegyes előénekes neve is
szerepel,  azóta  pontosan  regisztrálva  a  város  gyerekeit.  Most  is  szerepelnek,
feljegyezték a gyerekek nevét, és mivel már egyáltalán nincs belőle példányuk, a
város sem tud ajándékozni, azon kívül, hogy úgy gondolják, ez az a pillanat, amikor a
Márton év kapcsán ezt  nagyon komolyan lehetne venni.  Azt gondolja,  hogy ez a
Szent Benedek iskolával bizonyos értelemben az Ő elgondolásukkal, a népi játékok
felelevenítésével, borszentelésével, talán még ki is nőheti magát egy egész komoly
városi rendezvénnyé. Szeretnék, ha ezt a kiadványt most újra meg tudnák jelentetni!
Kétszer pályáztak, 2015-ben és 2016-ban, de a keretbe nem fért bele ez a kiadvány.
Tisztában van azzal, hogy ez egy gyönyörű nyomdai munka és azzal is tisztában
van, hogy az egy komoly vállalás, hogy ezt nem szabad minőségében visszalépve
kiadni. Vagy vállalják, hogy ez így van, vagy pedig még mindig várniuk kell. Az iskola
mindent elkövet, hogy legyen saját forrása és van is, tehát lenne saját forrásuk! Kéri,
hogy az év végéig esedékes – ha a Bizottságnak van pénzmaradványa – legyen
lehetősége a decemberire, hiszen majd fényképeket is készítenek, dokumentálják.
Szeretné, ha még egyszer ismételten be tudják adni a pályázatot egy nyomtatványra!

dr. Bakó Krisztina elnök: köszöni a tájékoztatást! Egy formai megjegyzést tenne: a
napirend előtti  hozzászólás az egy olyan 2 perces hozzászólás,  amit  most  egyik
hozzászóló esetében sem akart megszakítani, nem akart semmiképpen és senkivel
tiszteletlen  lenni,  de  azt  leszögezi,  hogy  a  továbbiakban,  ha  valaki  szeretne
tájékoztatást adni bármiről a napirend előtt, az tegye meg, akár 5 percben is, mert
nyilván vannak, amik gyorsabban történnek és fontos, hogy a Bizottság tudjon róla.
Ugyanakkor  azt  is  le  kell,  hogy  szögezze,  mely  szerint  az  ilyen  jellegű  kérés
támogatása a Bizottsághoz,  vagy a Testülethez a maga formai  követelményeinek
kell, hogy megfeleljen. Ugyan most meghallgatták igazgatónőt, de egy napirend előtti
tájékoztatás  keretében,  semmilyen  formában  nincsen  lehetősége  arra  a
Bizottságnak, hogy akár megtárgyalja, akár döntést hozzon. Nem véletlenül vannak
azok  a  csatornák,  amelyek  egyébként  lehetővé  teszik,  hogy  a  Bizottság  döntést
hozzon vagy a Testület erre összeget, valamilyen formában teremtsen. A lehetőség
megvan,  annak megvannak  a  maga keretei,  úgyhogy erről  most,  itt  nem tudnak
semmilyen  formában  sem  tárgyalni,  sem  döntést  hozni.  Csak  biztatni  tudja
igazgatónőt arra, hogy a megszokott csatornákon keresztül a Bizottság elé kerüljön a
kérelme és akkor tudnak dönteni.                                          

Császárné Kollár Tímea képviselő:  Tisztelettel  köszönt mindenkit!  A megszokott
csatornához mondja, hogy nyilván egy előterjesztés formájában szeretnék akkor ezt
a kérést  látni,  amiben szerinte  segítséget  is  kap majd a  Hivatalhoz.  Javasolni  is
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szerette volna, hogy egy előterjesztés formájában, minél hamarabb kerüljön eléjük és
akkor tudnak róla dönteni! További jó munkát kíván igazgatónőnek!

Napirendek tárgyalása: 

I. Testületi hatáskör: 

1.) A Jókai Mór Művelődési Központ intézményvezetői pályázatának elbírálása 

Zsák  András  közművelődési  és  sport  ügyintéző:  részletesen  ismertette  az
előterjesztést, valamint az előzetes értékeléseket.

dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  miután  kérdés,  észrevétel  nincs,  egyenként  teszi  fel
szavazásra az intézményvezető személyére vonatkozó javaslatot. 

A Bizottság a pályázókra vonatkozóan az alábbiak szerint döntött:
  
Fogarasi Lajos pályázót – 0 igen, 0 nem, 8 tartózkodás – nem javasolja
Németh László pályázót – 0 igen, 0 nem, 8 tartózkodás – nem javasolja
Simon Erika pályázót – 8 egyhangú igen – javasolja

A szavazások alapján az alábbi határozat született:

105/2016. (XI.10.) KMISB sz. határozat

A Jókai Mór Művelődési Központ intézményvezetői pályázatának elbírálása 

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága jóváhagyásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Jókai Mór
Művelődési Központ intézményvezetői feladatainak ellátásával 2017. január 1-jétől
2021. december 31-ig Simon Erikát bízza meg.

2.) Az ARAMIS SE és BSC 1927 Futball Kft. kiegészítő támogatási kérelme

Zsák  András  közművelődési  és  sport  ügyintéző:  részletesen  ismertette  az
előterjesztést.

A Bizottság az előterjesztett határozati javaslatot vita nélkül,  7 igen  szavazattal, 1
tartózkodás mellett elfogadta.

106/2016. (XI.10.) KMISB sz. határozat

Az ARAMIS SE és BSC 1927 Futball Kft. kiegészítő támogatási kérelme
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Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy 

1. az  ARAMIS  Sport  Egyesület  részére  –  a  2016.  október  24-én  érkezett
kérelmében  foglaltakra  tekintettel  –  biztosítson  összesen  4.000.000  Ft
kiegészítő  támogatást.  A támogatás  összegét  a  Budaörs  Város  2016.  évi
költségvetéséről  szóló  1/2016.  (II.  26.)  ÖKT  rendelet  (továbbiakban:
Költségvetési rendelet) 3. sz. melléklet, I. Működési költségvetés kiadásai, 5.
Egyéb  működési  célú  kiadások,  5.  Általános  tartalék  terhére  javasolja
biztosítani.

2. a  BSC  1924  Futball  Kft.  részére  –  a  2016.  november  2-án  érkezett
kérelmében  foglaltakra  tekintettel  –  biztosítson  összesen  6.000.000  Ft
kiegészítő  támogatást.  A támogatás  összegét  a  Budaörs  Város  2016.  évi
költségvetéséről  szóló  1/2016.  (II.  26.)  ÖKT  rendelet  (továbbiakban:
Költségvetési rendelet) 3. sz. melléklet, I. Működési költségvetés kiadásai, 5.
Egyéb  működési  célú  kiadások,  5.  Általános  tartalék  terhére  javasolja
biztosítani.

3. kérje  fel  a  polgármestert,  hogy a  4.000.000 Ft  kiegészítő  támogatásról  az
ARAMIS Sport Egyesülettel és a 6.000.000 Ft kiegészítő támogatásról a BSC
1924 Futball Kft-vel a támogatási szerződést kösse meg;

4. kérje  fel  a  polgármestert,  hogy  a  2017.  évi  költségvetés  tervezése  során
gondoskodjon  arról,  hogy  az  ARAMIS  SE  támogatására  tervezett  keret
4.000.000 Ft-tal, a BSC 1924 Futball Kft kerete 6.000.000 Ft-tal csökkenjen.

3.) Óvodai álláshelyek meghatározása, a 2016. évben engedélyezett változások
beépítésével, valamint a hatályos jogszabályok figyelembevételével

A Bizottság  az  előterjesztett  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  8  egyhangú  igen
szavazattal elfogadta.

107/2016. (XI.10.) KMISB sz. határozat

Óvodai  álláshelyek  meghatározása,  a  2016.  évben  engedélyezett  változások
beépítésével, valamint a hatályos jogszabályok figyelembevételével

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport  Bizottsága  elfogadásra  javasolja  a  Képviselő-testületnek  az  Önkormányzat
által fenntartott óvodák álláshelyeit 2017. január 1. napjától az alábbiak szerint:
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nem
zetiségi
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-tartó

portás
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i

kisegítő
takarító

Budaörsi 
Csicsergő Óvoda 8 9 1 1 0 1 2 6 1 1 1 0 31
Budaörsi Csicsergő 
Óvoda Rózsa Utcai 
Tagóvodája 15 0 3 0 0 1 3 7 2 1 1 1 34
Budaörsi 
Csillagfürt 
Óvoda 11 2 1 1 0 1 2 6 1 1 1 0 27
Holdfény Utcai 
Óvoda 9,5 0 1 1 2 1 1 5 1 1,75 1 0 24,25
Budaörsi 
Kincskereső Óvoda 13 0 2,5 0 0 1 2 6 1 2 1 0 28,5
Budaörsi 
Mákszem Óvoda 9 0 1 0 0 1 1 4 1 1 1 0 19
Kamaraerdei 
Óvoda 9 0 1 0 0 1 1 4 1 1 1 0 19
Farkasréti 
Pagony Óvoda 11 0 1 0 0 1 1 5 1 1 1 0 22
Budaörsi Vackor 
Óvoda 10 1 1 0 0 1 1 6 1 0 1 0 22
Zippel-Zappel Német 
Nemzetiségi Óvoda 4 9 1 0 0 1 1 5 1 1 1 0 24

Összesen: 99,5 21 13,5 3 2 10 15 54 11 10,75 10 1 250,75

4.)  Javaslat  a  Fit’s’kool  Oktatási  Egyesülettel  kötött  Együttműködési
Megállapodás módosítására

A Bizottság  az  előterjesztett  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  8  egyhangú  igen
szavazattal elfogadta.

108/2016. (XI.10.) KMISB sz. határozat

Javaslat  a  Fit’s’kool  Oktatási  Egyesülettel  kötött  Együttműködési
Megállapodás módosítására

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő–testület  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági
és Sport Bizottsága elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek 2016. november 1-
jei hatállyal a Fitskool Oktatási Egyesület és Budaörs Város Önkormányzata között
megkötött  Együttműködési  megállapodás  módosítását  a  melléklet  szerinti
tartalommal.
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5.) Együttműködési Megállapodás meghosszabbítása a Törökbálinton működő
Izgiland Játszóházzal

A Bizottság  az  előterjesztett  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  8  egyhangú  igen
szavazattal elfogadta.

109/2016. (XI.10.) KMISB sz. határozat

Együttműködési  Megállapodás  meghosszabbítása  a  Törökbálinton  működő
Izgiland Játszóházzal

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport  Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, az Izgiland Játszóházzal 2015.
október  20-án aláírt  megállapodást  további  1  évvel  hosszabbítsa  meg,  és  ennek
megfelelően  az  Együttműködési  Megállapodást  a  melléklet  szerinti  tartalommal
módosítsa.

6.)  Pályázati  kiírás  nélküli  kinevezés  –  a  Kesjár  Csaba  Általános  Iskola
feladatellátási helyen – takarítói munkakörben történő alkalmazásához

A Bizottság  az  előterjesztett  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  8  egyhangú  igen
szavazattal elfogadta.

110/2016. (XI.10.) KMISB sz. határozat

Pályázati  kiírás  nélküli  kinevezés  –  a  Kesjár  Csaba  Általános  Iskola
feladatellátási helyen – takarítói munkakörben történő alkalmazásához

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Kesjár Csaba Általános
Iskolában,  2016.  december  1.  napjától  a  takarítói  feladatok  ellátására  0,5
álláshelyen, napi 4 órában Martonné Takács Mónika Kittit határozatlan időre nevezze
ki, három hónap próbaidő kikötésével.

7.)  Liver  3  És…  FC  Budaörs  Herman  Ottó  Általános  Iskola  területén  lévő
sportpálya lefedéshez TAO önrész biztosítása  

Lőrincz  Mihály  műszaki  ügyosztályvezető:  részletesen  ismertette  az
előterjesztést. 
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A Bizottság  az  előterjesztett  határozati  javaslatot  vita  nélkül,  8  egyhangú  igen
szavazattal elfogadta.

111/2016. (XI.10.) KMISB sz. határozat

Liver  3  És…  FC  Budaörs  Herman  Ottó  Általános  Iskola  területén  lévő
sportpálya lefedéshez TAO önrész biztosítása  

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek a
Liver  3  És… FC Budaörs  egyesület  részére  a teljes  megvalósítási  költség
30%-ának megfelelő  9.020 ezer Ft TAO önrész biztosítását a kérelmében
foglalt cél, a Herman Ottó Általános Iskola udvarán lévő sportpálya lefedésére,
hogy a munkát saját hatáskörben elvégeztethessék. 

2. A fedezet  az 1/2016 (II.26.)  önkormányzati  rendelettel  jóváhagyott  Budaörs
Város  Önkormányzat  2016  évi  Költségvetése  7B  melléklet  7.  soron
„Sportlétesítmények  építése  és  eszközök  beszerzése  TAO  önrész”
rendelkezésre áll.

3. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek,
kérje fel a Polgármestert, hogy a támogatási szerződést megkösse. 

dr. Bakó Krisztina elnök: megköszönte a bizottsági  tagok munkáját és az ülést 
1345órakor bezárta. 

k.m.f.

Stift Nándor dr. Bakó Krisztina
bizottsági tag aláíró elnök
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